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BRM.0012.2.16.2018              

        

Protokół nr 49/2018 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 5 października 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 12.30 – 12.45 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Tomasz Marcinkowski  –  Przewodniczący Komisji 

2. Patryk Kaźmierczak  –  Członek Komisji 

3. Lidia Stolarska             –  Członek Komisji 

4. Jan Koziorowski  –  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego. 

2. Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich. 

3. Małgorzata Gołębiewska - pracownik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich. 

4. Alicja Sobczak - Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej. 

 

 Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Tomasz Marcinkowski - Przewodniczący 

Komisji, który zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji 

uczestniczy 3 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji, wynoszącego 

4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

 Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 48/2018 posiedzenia Komisji. 

4. Ocena wykorzystania środków budżetowych na inwestycje i remonty 

w 2017 r. 

5.  Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

6.  Sprawy bieżące. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za przyjęciem porządku dziennego obrad? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag. 

  

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 48/2018 posiedzenia Komisji. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 
 

Kto jest za przyjęciem protokołu posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Ocena wykorzystania środków budżetowych na inwestycje i remonty 

w 2017 r. 
 

Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich: 
 

Przedstawił informację dot. Oceny wykorzystania środków budżetowych na 

inwestycje i remonty w 2017 r.  

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

W dyskusji głos zabrali: 
 

Lidia Stolarska – członek Komisji: 

Jakie były ostatnie zmiany? 

 

Jan Koziorowski –  Członek Komisji: 

Ze sprawozdaniu z wykonywania budżetu wynika, że jest źle. I większość tych 

środków, które są do przeniesienia na to konto środków niewygasających to       

w ubiegłym roku było 60%. Jak to wytłumaczyć.   

 

Małgorzata Gołębiewska - pracownik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Jak robimy sprawozdanie za dany rok, to wydatki niewygasające są 

przekazywane na odrębne konto. To one stanowią jednocześnie dodatek 

budżetowy. Jednocześnie w sprawozdaniu za dany budżet jest to tak jakby w 

wykonaniu. Te pieniądze wchodzą na odrębne konto, a w wykonaniu te 

pieniądze są jakby wykonane. Dlatego jest to zgodne z budżetem, z czego dużo 

rzeczy było na niewygasające, ale wykonanie za 2017 r. jest. Zostały one 

przekazane.  

 

Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Z tego konta płacone są faktury, z tego odrębnego.  
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Jan Koziorowski – członek Komisji: 

Czyli ta kolumna, wykonanie 2017 r. jest zgodna? 

 

Małgorzata Gołębiewska - pracownik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Jest zgodna z wykonaniem budżetu.  

 

Innych pytań nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionej informacji? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 1, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 
 

Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018.  

Projekt stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018 ? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Mariola Styperek - Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 
 

Przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031.  

Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na 

lata 2018-2031? 
 

głosowanie: za – 3, przeciw - 0, wstrzym. się – 1. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 



4 
 

Michał Jaśtak - Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

zabytków.  
Projekt stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 

Pytań nie było. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie dotacji na 

prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad 6. Sprawy bieżące.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Prawdopodobnie jest to nasza ostatnia Komisja. W związku z tym, że kończy się 

ta kadencja chciałbym podziękować obecnym tu urzędnikom oraz państwu 

radnym za miłą współpracę. Życzę państwu radnym powodzenia w wyborach, a 

urzędnikom, abyście mogli z tą sama grupą współpracować. Dziękuję.  

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Tomasz Marcinkowski 

 

 
Protokółowała 

Agnieszka Bardzińska 

 

 

 

 


